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اقتصادی

اقتصادی:  عصرآزادی/ سرویس 
ش�هرداری  مدی�ران  از  هیئت�ی 
و اعضای ش�ورای ش�هر مش�هد 
ان�واع خودروهای  تأمی�ن  ب�رای 
خدمات شهری این شهر مقدس، 
از خط�وط مختل�ف تولی�د گروه 
صنعت�ی تراکتورس�ازی ایران در 

تبریز بازدید کردند.
معاون خدمات ش��هری ش��هرداری 
مش��هد در حاش��یه این بازدید گفت: 
به  منظور توس��عه ظرفی��ت خدمات 
ش��هری و مکانیزه ک��ردن این بخش 
و همچنی��ن جایگزین��ی خودروهای 
جدید و کاهش عمر ناوگان ماش��ین 
آلات بخش شهری مشهد این بازدید 

صورت  گرفته است.
"مهدی یعقوبی" با اش��اره به اینکه 
عمر ناوگان خدمات شهری در مشهد 
برای پیمانکاران حمل زباله، ۷ س��ال 
تعریف شده اما عمر ناوگان خودروهای 
سازمان پسماندها بین ۱۵ تا ۱۷ سال 
می باش��د افزود: به منظور نوس��ازی 
ناوگان بخش خ��اک و نخاله به دلیل 
بالا بودن بس��یار عمر ماش��ین آلات 
این بخش، تأمین جاروب و همچنین 
خودروه��ای تخصص��ی در س��ازمان 
مدیریت پس��ماند به  عنوان پشتیبانی  
کنن��ده پیمانکاران خدمات ش��هری 
نیازمن��د همکاری  پس��ماند مش��هد 

واحدهای��ی مانند تراکتورس��ازی می  
باشیم.

وی ضمن ی��ادآوری جایگاه ش��هر 
مشهد به  عنوان مرکز زیارتی با زائران 
داخلی و خارجی ف��راوان اضافه کرد: 
این ش��هر به  عن��وان پیش��انی مرکز 
زیارتی کش��ور از جایگاه شهری عالی 

برخوردار است اما ش��هرداری مشهد 
همراه برای ارائه خدمات بهینه و بروز 
به زوار در تلاش است و بازدیدهای و 
رایزنی برای همکاری با مجموعه های 
مانن��د تراکتورس��ازی در برنامه های 

کاری شهرداری مشهد قرار دارد.
تراکتورس��ازی  جای��گاه  یعقوب��ی 

تبری��ز به لحاظ یک برن��د ملی را در 
تأمی��ن نیازه��ای ش��هری و اقدامات 
نوینی ک��ه در این راس��تا انجام داده 
بس��یار مهم دانس��ت و اظهار داشت: 
نیازهای ش��هرداری مشهد در بخش 
فنی متنوع اس��ت و تراکتورس��ازی و 
زیرمجموعه های آن از جمله ش��رکت 

خودروس��ازان ای��ن گ��روه صنعتی با 
توج��ه به س��بقه و اقدام��ات نوین و 
پشتوانه  ای که دارد مطمئناً در تأمین 
نیازهای ش��هر مشهد بهترین همراه و 

همکار خواهند بود.
این مقام مس��ئول در حوزه شهری 
مش��هد تاکید ک��رد: همراه��ی برای 
تأمین نیازهای شهرداری ها بخصوص 
در مسائل مالی و اقداماتی راهکارهایی 
ک��ه در این بخش اندیش��یده ش��ده، 
خدم��ات پ��س از ف��روش، همچنین 
تی��م تخصصی و فنی که در این گروه 
صنعتی گردآوری ش��ده و غیره ما را 
در اس��تفاده از ظرفیت  های ش��رکت 
خودروس��ازان دیزلی آذربایجان برای 
تأمین ماش��ین آلات بخ��ش خدمات 
سازمان  بخصوص خودروهای  شهری 
آتش نشانی و سازمان پسماندها که در 
سایر شهرها نیز توزیع و استفاده شده 

راغب کرده است.
گفتنی اس��ت در این بازدید حسن 
کریم��دادی عض��و هیئت رئیس��ه و 
رئیس کمیس��یون خدمات  ش��هری و 
محیط  زیست ش��ورای اسلامی شهر 
مش��هد، مس��عود رض��وی مدیرعامل 
پس��ماند شهرداری  سازمان مدیریت 
مشهد و جواد عابدینی رئیسه شورای 
شهر طرقبه، معاون شهرداری مشهد 

را همراهی می  کردند.

عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: مدیر ش�عب بانک توس�عه 
تع�اون آذربایجان ش�رقی، منطق�ه ویژه اقتصادی س�هلان را به 

عنوان پیشران اقتصاد استان مطرح کرد.
"مس��عود کردس��تانی" در جریان حضور مدیرعامل ش��رکت انبارهای 
عمومی و خدمات گمرکی منطقه ویژه اقتصادی سهلان در بانک توسعه 
تعاون اس��تان افزود: س��هم مناطق ویژه و آزاد در رشد اقتصادی منطقه 
آذربایجان حائز اهمیت اس��ت. وی ادامه داد: چه��ره صنعتی و تولیدی 
آذربایجان ش��رقی حکایت از ظرفیت های بالای گمرکی در این اس��تان 
دارد که منطقه ویژه اقتصادی و گمرک س��هلان حکایت از این ظرفیت 
ها س��ت. کردستانی با اشاره به ظرفیت های بانک توسعه تعاون در ارایه 
خدمات متنوع بانکی اظهار داشت: با توجه به ظرفیت های جدید ایجاد 
ش��ده در بانک توسعه تعاون؛ این بانک می تواند کلیه خدمات مورد نیاز 

منطقه ویژه اقتصادی سهلان را ارایه دهد.
گزارش روابط عمومی مدیریت ش��عب بانک توس��عه تعاون آذربایجان 
شرقی می افزاید، در ادامه این دیدار مدیرعامل شرکت انبارهای عمومی 
و خدمات گمرکی منطقه ویژه اقتصادی سهلان نیز ضمن ارایه گزارشی 

از فعالیت های این منطقه گفت: خوش��بختانه بانک توسعه تعاون در ماه 
های اخیر خود را به عنوان یک بانک پویا و توانمند اثبات کرده است.

"س��ید روح الله قریش��ی" اضافه کرد: ارایه تسهیلات به بخش تولید به 
ویژه در منطقه س��هلان از سوی بانک توسعه تعاون رضایت بسیار بالایی 

را بین واحدهای تولیدی ایجاد کرده است.
وی ابراز امیدواری کرد در آینده نزدیک بانک توس��عه تعاون به بانک 
اول ش��رکت انبارهای عمومی و خدم��ات گمرکی منطقه ویژه اقتصادی 

سهلان تبدیل شود.

مدیر شعب بانک توسعه تعاون استان تاکید کرد؛
منطقه ویژه اقتصادی سهلان پیشران اقتصاد آذربایجان شرقی

مسعود کردستانی: سهم مناطق ویژه و آزاد در رشد اقتصادی منطقه آذربایجان حائز اهمیت است

دکتر سید عباس حسینی مدیرعامل بانک 
مس�کن از امضای قرارداد ساخت ۲۹ هزار و 
۸۷ واحد مسکونی به مبلغ بیش از ۱۲۹ هزار 
و ۹۷۵ میلیارد ریال در شعب بانک مسکن از 
ابتدای س�ال ۱۴۰۳ تا پایان خردادماه و رشد 
۵۰درصدی مبلغ تسهیلات منعقده نسبت به 

مدت مشابه در سال ۱۴۰۲ خبر داد.
به گ��زارش پایگاه خبری بانک مس��کن-هیبنا؛ 
دکتر سید عباس حسینی مدیرعامل بانک مسکن 
همچنین گفت: از ابتدای سال ۱۴۰۳ تا روز بیست 
و هش��تم تیرماه، مجموعاً قرارداد تس��هیلاتی ۳۳ 
هزار و ۸۲۰ واحد مسکونی به ارزش بیش از ۱۴۴ 
ه��زار و ۴۳۰ میلیارد ریال ب��ه عنوان قرارداد اولیه 
و متمم قرارداد نهضت ملی توس��ط بانک مس��کن 

منعقد شده است.

وی افزود: در س��ال ۱۴۰۳ و در اجرای سیاست 
های اعتباری مصوب بانک برای مشتریان گرانقدر، 
س��قف تس��هیلات اعطای��ی س��اخت مس��کن به 
سازندگانی که از روش های نوین ساخت و فناوری 
اس��تفاده می کنند؛ ب��رای هر واحد در ش��هرهای 
تهران، اصفهان، ش��یراز، مشهد، تبریز، کرج، اهواز، 

بندرعباس، بوشهر، قم، ساری و رشت ۱۰ میلیارد 
ریال، س��ایر مراکز استان ها و شهرهای بالای ۲۰۰ 
هزار نفر جمعیت ۹ میلیارد ریال و س��ایر ش��هرها 
هش��ت میلیارد ریال اس��ت که به مرور و متناسب 
با پیشرفت فیزیکی پروژه ها به سازندگان پرداخت 
می ش��ود.مدیرعامل بانک مسکن با اشاره به تجربه 
کش��ورهای موفق در ح��وزه تولید انبوه مس��کنِ 
باکیفی��ت و اس��تاندارد و مق��اوم در براب��ر زلزله و 
حوادث غیرمترقبه توس��ط دانش بنیان ها، ریسک 
سرمایه گذاری در اقتصادهای مقاوم دانش بنیان را 
بسیار پایین دانست و گفت: سیاست های اعتباری 
بانک مس��کن در حمایت از بکارگیری فناوری های 
نوین در ساخت وساز باکیفیت و استاندارد با تاکید 
بر معماری اصیل ایرانی اس��لامی طرح ریزی شده 

است.

دکتر سید عباس حسینی مدیرعامل بانک مسکن خبر داد؛

امضای قرارداد ساخت ۲۹ هزار و ۸۷ واحد مسکونی به ارزش ۱۲۹ هزار و ۹۷۵ میلیارد ریال 
در بانک مسکن در سه ماهه اول ۱۴۰۳

تراکتورسازی یک برند ملی در تأمین نیازهای شهری ایران است
معاون خدمات شهری شهرداری مشهد در حاشیه بازدید از گروه صنعتی تراکتورسازی تبریز:

زائران داخلی و خارجی امام رضا )ع( طعم شیرین طرح  های توسعه  ای تراکتورسازی را خواهند چشید

واریز مبالغی از صندوق توسعه ملی به بورس، مُسکن موقت و 
کوتاه مدت است

مدیرعامل شهرهای جدید مطرح کرد

تعجب چینی ها از فناوری ساخت مسکن در ایران

یک کارش�ناس بورس درباره اقدام اخیر صندوق توسعه 
ملی که با دستور معاون اول رئیس جمهور انجام شد، گفت: 
واریز مبالغی از صندوق توسعه ملی به بورس، مُسکن های 

موقت و کوتاه مدت است.
به گزارش ایسنا، در هفته ای که گذشت، رئیس صندوق توسعه 
ملی با اش��اره به نتایج دس��تور معاون اول رئی��س جمهور دولت 
چهارده��م برای حمایت از بورس، از واریز ۱۰۰ میلیارد تومان به 
بازار سرمایه خبر داد و گفت: ۵۰۰ میلیارد تومان شنبه و ۱۷۰۰ 

میلیارد تومان دیگر هم به زودی واریز می شود. 
بهراد موس��وی کارش��ناس بازار س��رمایه در این خصوص اظهار کرد: واریز مبالغی از صندوق توسعه ملی به 

بورس، مُسکن های موقت و کوتاه مدت است.
قول واریز از صندوق توسعه از قبل داده شده بود

وی با اشاره به اینکه واریز این مبالغ باعث می شود که برای مدت زمانی کوتاه روند بازار سرمایه ثابت شود، 
افزود: واریز این مبالغ براساس قول هایی است که از قبل داده شده بود.

موس��وی با بیان اینکه میزان ریس��ک های سیستماتیک طی ماه های اخیر افزایش داشته و این ریسک ها بر 
نوسانات بازار سرمایه تاثیر می گذارد، یادآور شد: باید ببینیم تیم اقتصادی دولت چهاردهم چه برنامه ای برای 

بهبود وضعیت بورس به ویژه افزایش اقبال مردم دارند.
به گفته این کارش��ناس بورس، لازمه بهبود وضعیت بازار س��رمایه افزایش اقبال مردم است و تیم اقتصادی 

برای اجرای این مهم، لازم است شرایطی را برای پیش بینی های اقتصادی و سرمایه گذاری فراهم کند.
وی تاکید کرد: با حذف دستورالعمل های نادرست و جلوگیری از بی برنامه ای بودن دولت، شاید بتوان اقبال 

مردم به سرمایه گذاری در بازار بورس را افزایش داد.

معاون وزیر راه و شهرس�ازی گفت: پس از ارتباطاتی که 
با شرکت های ساخت و ساز چینی برقرار شد، طی سفری 
که آنها به ایران و ش�هرهای جدید، ب�ه خصوص پردیس 
داش�تند نس�بت به پیش�رفت تکنولوژی  س�اخت ایران 

متعجب شده بودند.
به گزارش ایسنا، سعید غفوری در نشست تخصصی کنسرسیوم 
های فناور و دانش بنیان صنعتی س��ازی مس��کن اظهار کرد: در 
راس��تای منویات مق��ام معظم رهبری در بهره من��دی از اقتصاد 

دانش بنیان در ساختمان اقداماتی انجام شد.
وی افزود: طبق قانون سهم ۱۵ درصدی در راستای ساخت مسکن در قالب نهضت ملی و ساخت مشارکتی 

داریم اما انچه که مهم است باید ساختار ما از بروکراسی به شبکه ای تغییر یابد.
معاون وزیر راه و شهرس��ازی تاکید کرد: اگر بناس��ت قراردادی در حوزه ساخت مسکن بسته شود ابتدا باید 
زمینه حضور شرکت های دانش بنیان فراهم شود؛ زیرا ما در صنعت ساختمان انتظار کمتر شدن زمان ساخت، 

کیفیت بالاتر و مقام سازی را داریم. بنابراین حضور دانش بنیان ها در صنعتی سازی الزامی است.
غفوری با اش��اره به همکاری ایران با چین در زمینه مس��کن و س��اختمان گفت:  پ��س از ارتباطاتی که با 
شرکت های ساخت و ساز چینی برقرار شد، طی سفری که آنها به ایران و شهرهای جدید، بخصوص پردیس 

داشتند نسبت به تکنولوژی  ساخت ایران متعجب شده بودند.
مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید ادامه داد: در شهر جدید پرند در حال استفاده از مصالح ساختمانی 

دانش بنیان تولید شده توسط شرکتهای دانش بنیان داخلی هستیم.
وی بیان کرد: از ظرفیت های ش��رکت های دانش بنیان در شهرهای جدید باید بهره مند شویم تا در راستای 

فرمایش رهبر معظم انقلاب حرکت کنیم.

خاندوزی: نباید مدیران را اتوبوسی تغییر دهیم
وزیر اقتصاد گفت: پیوندی که در س�ه س�ال گذش�ته بین دانشگاه و دولت ایجاد 
شده باید حفظ شود، نباید مدیران را اتوبوسی تغییر دهیم بلکه مبتنی بر این باشد 

که چه کسانی می توانند برای حل مشکل کشور راهگشا باشند.
به گزارش ایسنا، سیداحس��ان خاندوزی در مراسم افتتاحیه سومین دوره مدرسه تابستانه 
سیاست گذاری اقتصادی اظهار کرد: سیاستگذاران کشور به جهت اینکه در معرض مطالبات 
بس��یار جدی فوریت زمین مانده ی متراکم قرار دارند عمدتا فرصتی برای کارهای بلندمدت 
ندارند. به همین دلیل غرق در ارجاعات فوری و امور روزمره هستند.وی افزود: یکی از اهداف 
ما در مدرس��ه سیاستگذاری اقتصادی، کاشت درخت برای بلندمدت بود که آیندگان بتوانند 
از ثمرات نیروس��ازی بین دانشگاه و دستگاههای اجرایی بهره مند شوند. کار هم تکلیف نبود 
و جایی ما را الزام نکرده بود و به صورت داوطلبانه و دلی انجام شد.وزیر اقتصاد با بیان اینکه 
دوگانه تئوری و عمل باید شکس��ته ش��ود گفت: این دو هرکدام بازی زبانی خودشان را دارند 
که به شکستن این دوگانه بسیار نیاز داریم. اگر می خواهیم ساختارهای رسوب کرده ناکارآمد 
منعطف شود و حرف و خون تازه ای در آن به جریان بیاید چاره جز این نداریم که باب رفت 

و آمد پژوهش و سیاستگذاری را باز کنیم.
فضای خارجی دچار مشکلات ژئوپلتیک است

خاندوزی تاکید کرد: اندیشکده های ما هم به جای چاپ مقاله باید حاضر باشند به چیزی 
که روی میز سیاست گذار قرار می گیرد. در این شرایط که فضای خارجی ما دچار مشکلات 
ژئوپلتیک است، فضای داخلی دچار بروکراسی است و جامعه با مسائل فرهنگی مواجه است، 
اندیش��مندان در ای��ن فضا نظریه پردازی کنند. وی گفت: کس��انی که دچ��ار تعارض منافع 
نیس��تند دانش پژوهان هس��تند که می توانند به فضای سیاس��ت گذاری بیایند و در حوزه 
خودش��ان طرح نویی دراندازند و نس��ل نو مدیران اجرایی را وارد بدنه اجرایی کنند.وزیر امور 
اقتصادی و دارایی با اش��اره به تجربه س��ه سال گذشته گفت: نباید مدیران را اتوبوسی تغییر 
دهیم بلکه مبتنی بر این باشد که چه کسانی می توانند برای حل مشکل کشور راهگشا باشند. 
باید رفت و آمد بین پژوهش��کده ها با مراکز سیاس��ت گذاری محقق ش��ود. شاید بشود رفع 
تکلیف کرد و قراردادی با دانشگاه بست اما عایدی ماندگار و بلندمتی ندارد.به گفته خاندوزی، 
اگر نرخ مالیات را کم کردیم اما وصولی ها بالا رفته و طرحهای تحولی در خزانه داری کشور 
محقق ش��ده، بیشترین میزان افزایش س��رمایه گذاری واقعی رقم خورده و دیگر موضوعات 
مثبت ناش��ی از پیوند پژوهش و اجرا است.وی تصریح کرد: اگر کشور به فکر اصلاح ایده ها و 
انگیزه های فراتر از کارمندی دارد نقش سایر عوامل کمرنگ می شود.تا قبل از ۱۴۰۰ گروهی 
بودند که می خواس��تند به منویات و پیام نانوش��ته بدخواهان بیرون از کشور، صورت رسمی 
بدهند و می گفتند اگر اینگونه نشود ضعیف می شویم. دولت شهید رییسی نشان داد می شود 
در فض��ای بین المللی ظرفیت های جدیدی پیدا کرد. این ظرفیت س��ازی را نیز با تحرکی در 

داخل پیوند زد که مجموعا کمک کرد نرخ رشد اقتصادی به سطح بلندمدت برگشت.
دولت گذشته در زمینه مذاکره چه کم گذاشت؟

خان��دوزی با بی��ان اینکه برخی می گفتند اگر مس��اله )مذاکره( با آمری��کا را حل و فصل 
نکنید کارها پیش نمی رود افزود: دولت گذشته در این زمینه چه کم گذاشت؟ این بدعهدی 
آمریکایی ها بود که حاضرنشدند پیمانشان را ادامه دهند. این انگاره که سرنوشت کشور نحیف 
و نحیفتر ش��دن نیست و می ش��ود در تعامل خارجی به نساب های رشد رسید در این دولت 
محقق شود. ما باید بتوانیم این مسیر را که اقتصاد کشور را از انزوا خارج می کند و مورد تاکید 
رهبری است دنبال کنیم. این نیاز به عاملیتی دارد که انگیزه برون گرایی و شکستن مرزهای 

اقتصاد ایران را در خارج پیگیری کند.

 شکایت آمریکا از تیک تاک برای نقض 
حریم خصوصی کودکان

آمریکا از تیک تاک برای جمع آوری داده درباره کودکان که برخلاف قانون حریم 
خصوصی کودکان است، شکایت کرد.

به گزارش ایس��نا، در ش��کایتی ک��ه در دادگاه منطقه ای در کالیفرنیا تنظیم ش��د، وزارت 
دادگس��تری مدعی ش��د تیک تاک که متعلق به شرکت چینی بایت دنس است، به میلیون ها 
کودک زیر ۱۳ سال اجازه داده است بدون آگاهی یا موافقت والدین خود، حساب کاربری در 

این پلتفرم ویدئویی ایجاد کنند.
تیک تاک در حالی چنین امکانی را فراهم کرده که در سال ۲۰۱۹، شکایت مربوط به حریم 
خصوصی کودکان را با کمیسیون تجارت فدرال حل و فصل کرده بود. تیک تاک در این توافق، 
قبول کرده بود ۵.۷ میلیون دلار برای کوتاهی در دریافت موافقت والدین قبل از جمع آوری 
اطلاعات درباره کودکان که بر اس��اس »قانون حفاظ��ت از حریم خصوصی آنلاین کودکان« 
ضروری اس��ت، پرداخت کند. این قانون، میزان اطلاعاتی که وب س��ایت ها و خدمات آنلاین 

می توانند درباره کودکان جمع آوری، استفاده و افشا کنند را محدود می کند.
دولت آمریکا در این شکایت مدعی شد این شرکت همچنین، درخواست والدین برای حذف 
حس��اب کودکشان را دش��وار کرده و گاهی، درخواست های متعددی را الزامی می کرد و هیچ 
اقدامی برای تضمین اینکه کودکان فورا حساب جدیدی را ایجاد نمی کنند، انجام نداده بود.

تهدیدی برای ایمنی کودکان
لین��ا خان، رئیس کمیس��یون تجارت ف��درال، در بیانیه ای اعلام کرد تیک تاک به ش��کل 
تعمدی و مکرر، حریم خصوصی کودکان را نقض کرده و ایمنی میلیون ها کودک را به خطر 

انداخت.
آمریکا به دنبال جریمه ای بالغ بر ۵۱ هزار و ۷۴۴ دلار به ازای هر تخلف در روز است که در 

صورت پیروزی در این شکایت، ممکن است به صدها میلیون دلار بالغ شود.
تیک ت��اک اع��لام کرد ای��ن ادعاها را قبول ندارد و بس��یاری از آنها نادرس��ت بوده یا مورد 
رس��یدگی قرار گرفته اند. سخنگوی تیک تاک در بیانیه ای گفت: به اقداماتمان برای حفاظت 
از کودکان، مباهات می کنیم و به به روزرس��انی و بهبود این پلتفرم ادامه می دهیم. وی افزود:  

تیک تاک، کاربرانی را که گمان می کند زیر سن قانونی هستند، با جدیت حذف می کند.
بایدن و ترامپ

این ش��کایت، جدیدترین چالش قانونی علیه این پلتفرم اش��تراک گذاری ویدئو است که با 
انتقاد درباره امنیت داده و روابط بین بایت دنس و دولت چین روبروست.

جو بایدن، رئیس جمهور دموکرات آمریکا، در آوریل، قانونی را امضا کرد که تیک تاک را در 
آمریکا ممنوع می کند، مگر اینکه تا ژانویه س��ال ۲۰۲۵ فروخته شود. این اقدام با هدف رفع 
نگرانی های امنیت ملی درباره اینکه پکن، ممکن اس��ت به داده های کاربران دسترسی داشته 
باش��د یا بر آنچه در برنامه دیده می ش��ود تاثیر بگذارد، دنبال می شود. اما شرکت بایت دنس 

اعلام کرده که مستقل از دولت چین بوده و این قانون را در دادگاه به چالش کشیده است.
دونالد ترامپ که در دوران ریاست جمهوری خود، تلاش ناموفقی برای ممنوعیت تیک تاک 
یا فروش اجباری آن داشت، اکنون از این اپلیکیشن حمایت می کند، زیرا برای بازپس گیری 
کاخ س��فید، به دنبال جذب رای دهندگان جوان تر اس��ت و همچنین مدعی است ممنوعیت 

تیک تاک، تنها به رقبایی مانند فیس بوک متا پلتفرمز کمک می کند.
بر اس��اس گزارش بلومبرگ، وزارت دادگس��تری آمریکا، این ش��کایت را ب��ه نمایندگی از 

کمیسیون تجارت فدرال تنظیم کرده که درباره این موضوع تحقیق کرده است.
گروهی متشکل از ۲۱ ایالت آمریکا و ۵۰ قانونگذار آمریکایی، روز جمعه، از شکایت وزارت 

دادگستری علیه تیک تاک حمایت کردند.


